
廖倩：诗性偶遇


	 这个系列的作品始于我从六月底开始的每日绘画实验。每天我都会在同样大小的一张纸上

用相同的材料进行创作。所有这些作品往往始于我对于身边事物的观察或者回应，但都没有草
稿，也没有主题，只是单纯的实验性和乐趣性创作。通过这种拒绝主题性创作的练习，我想要寻
找到小时候创作和绘画的那种纯粹的游戏般的快乐。在许久的冬眠和蛰伏后，我希望能够点燃自
己埋藏已久的热情。我想要用所有这些诗性的、过程性的和实验性的作品组成一个隐喻的迷宫，
让观者可以自由在里面流连和探索的隐喻迷宫。而对我来说创作这组作品的过程是寻找家的过
程，是新生的过程。因此能够在奶茶店，一个在我记忆里象征着幸福和亚洲文化的地方展出，对
我来说很重要，很疗愈，关于复苏与新生。希望观者也可以在与这些作品的偶遇中看到美和诗
意。


个人网站链接：http://joss.studio 
 Instagram: @joss.studio.ig 

关于咨询作品价格和其他问题，请发送邮件至：contactjossliao@gmail.com 

JOSS LIAO: POETIC ENCOUNTERS

	 


	 This exhibition started from the artist Joss Liao’s daily drawing practice. Everyday, Joss 
drew on a 11” by 14” piece of paper with oil pastels. These drawings mostly started from a real 
life observation or a moment, but all unplanned. There were no strings attached, not project 
oriented and strictly for fun. Through this daily practice, Joss intended to rekindle their child-
like passion for art after a long hibernation. Processed based, experimental and poetic, this 
series of works assembles into a maze of metaphors for the viewers’ own navigation. The 
exhibit location, a boba tea shop, is of personal significance to the artist, since they were 
brought up in Asian cultures and food. For the artist, this is the path of which leading to 
recovery, rebirth and the way home. 


Personal Website: http://joss.studio 
Instagram: @joss.studio.ig 

If you’re interested in purchasing one of the drawings or have other inquiries, please send an 
email to: contactjossliao@gmail.com 
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